
Rada školy pri ZŠ s MŠ v Kapušanoch, Hlavná 367/7, 082 12 Kapušany 
 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 
 
Dátum: 05.09.2018 
 
Zúčastnení členovia: podľa prezenčnej listiny  
 
Program: 
 

1. Otvorenie 

2. Plnenie uznesení a úloh z predchádzajúceho zasadnutia RŠ 

3. Záverečná hodnotiaca správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch          a 

podmienkach školy (informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 

zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu) v školskom roku 2017/2018. 

4. Informácia o plnení rozpočtu k 31. 8. 2018 (prerokovanie návrhu rozpočtového 

opatrenia) a o výsledkoch hospodárenia školy. 

5. Koncepcia rozvoja školy v školskom roku 2018/2019 a 2019/2020 

6. Prerokovanie ŠVP na šk. rok 2018/2019 

7. Plán práce ZŠ s MŠ na šk. rok 2018/2019 

8. Výchovný program ŠKD 

9. Informácia o počte žiakov a tried v šk. roku 2018/2019 

10. Rôzne 

11. Uznesenie 

12. Záver 

 
 
Obsah jednotlivých bodov 
 

1. Otvorenie 

Predsedníčka RŠ Mgr. Lenka Smetanková privítala členov RŠ a pozvaných hostí: 

riaditeľku ZŠ s MŠ Mgr. J. Šimovú a ekonómku školy p. Kováčovú. Prítomným 

predstavila program zasadnutia a doplnila bod 2 - Plnenie uznesení 

z predchádzajúceho zasadnutia RŠ. 

Za zapisovateľa určila: PaedDr. Dušana Tomčíka 

Uznesenie č.12/2018): 

Rada školy schvaľuje predložený program zasadnutia 

 

2. Plnenie uznesení a úloh z predchádzajúceho zasadnutia RŠ 

 

Výberové konania  

Pani riaditeľka informovala o ukončení pracovného pomeru dvoch učiteliek v MŠ 

(p.Tóthová, p.Slivková) a následnom výberovom konaní na pozíciu učiteľ MŠ. 

Podotkla, že nie všetky žiadosti, ktoré prichádzajú sú vyhovujúce. Ďalej informovala 

o prijatí učiteliek do MŠ, ZŠ na 1. stupeň a do ŠKD (Mgr. Veronika Karabinošová, Mgr. 

Lenka Uhrinová, Mgr. Mária Koščová, Mgr. Daniela Tomková a po MD sa vrátili Mgr. 

Andrea Fuchsová a Mgr. Lukáš Prusák). 

 

 



Testovanie PISA 

P.riaditeľka informovala a zároveň objasnila to, čo podotkol p. Marcin na 

predchádzajúcom zasadnutí Rady školy ohľadom testovania PISA a jeho informovaní 

sa ohľadom obsahu dotazníka, ktorý vypisovali žiaci v rámci testovania. Vedenie ZŠ 

s MŠ Kapušany písomne kontaktovalo NÚCEM, aby predmetný návrh objasnili. 

Kompetentná osoba NÚCEM odpovedala, že všetky verzie dotazníkov, ktoré boli 

použité pri testovaní PISA sú zverejnené na webovom sídle NÚCEM: www.nucem.sk 

v rámci záložky „Medzinárodné merania – PISA“.  

 

Mediálna výchova - Denník N 

Pani riaditeľka J. Šimová ďalej reagovala na otázku z predchádzajúceho zasadnutia 

Rady školy, ktorú položil p. Marcin ohľadom „brožúry“ Denníka N, kde podotkla, že ide 

o časopis spomínaného Denníka N (s názvom: „Ako fungujú médiá“), ktoré odoberá 

škola, ale nie pre potreby žiakov, ale práve pre potreby učiteľov, ktorí prichádzajú do 

kontaktu s mediálnou výchovou.  

 

Plavecký výcvik na 1.stupni 

Predsedníčka RŠ sa zaujímala o predložený návrh z predchádzajúceho zasadnutia 

RŠ, či by sa na 1. stupni ZŠ (3. ročník) mohol zorganizovať plavecký výcvik. Pani 

riaditeľka prisľúbila, že preverí možnosti uskutočnenia výcviku na ZŠ Mirka Nešpora a 

napr. aj v Raslaviciach pre cca 35 žiakov.  

Zároveň predsedníčka RŠ navrhla zistiť záujem u rodičov 2. a 3.ročníka počas prvého 

rodičovského združenia v triedach spolu s predložením základných informácií 

(organizácia, poplatok) a do rozpočtu Rady rodičov zahrnúť položku – 

cestovné/prepravné na plavecký kurz pre žiakov 1.stupňa.  

 

Ponuka krúžkov a výchovno-vzdelávacie poukazy 
Pani predsedníčka sa informovala aj o krúžkovej činnosti na škole a vzdelávacích 

poukazoch, aby ich škola vyzbierala, čo najviac. Vzhľadom na to, že množstvo 

vzdelávacích poukazov, ktoré škola rozdáva žiakom, sa do školy nevracia, je potrebné 

hľadať možnosti ich využitia.   

Pani riaditeľka oboznámila členov Rady školy o konzultácii s rodičmi ohľadom 

realizovania záujmových útvarov  (p.Baranová, p.Križovenská, p.Holinda). P.Holindovi 

navrhla možnosť realizovať hasičský krúžok v rámci krúžkovej činnosti školy za 

vzdelávacie poukazy (je možné krúžok realizovať aj mimo priestorov školy 

v mimovyučovacom čase, napr. aj cez víkend).  

Ďalej informovala, že tzv. doučovanie deviatakov na Testovanie T9 bude prebiehať 

v rámci krúžku na škole.  

Pani predsedníčka Rady školy poukázala na potrebu viesť v škole krúžok v oblasti 

športu. V tejto téme prebehla krátka diskusia o tom, či by obecný športový klub nemal 

záujem realizovať svoju tréningovú činnosť pre žiakov ZŠ taktiež v rámci krúžkovej 

činnosti (p.Masrna).  

 

V rámci bodu 2. p.riaditeľka verejne poďakovala menovite rodičom a učiteľom, ktorí 

počas letných prázdnin pomáhali s prípravou nového školského roka a údržbou 

priestorov školy a exteriériu.  

 

http://www.nucem.sk/


3. Záverečná hodnotiaca správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach školy (informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-

technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu) v školskom roku 

2017/2018. 

Pani riaditeľka ZŠ s MŠ stručne informovala o vyhodnotení výchovno-vzdelávacích 

výsledkov školy (ktoré bolo ako podklad zaslané e-mailom všetkým členom RŠ) 

vrátane jednotlivých príloh.  

 

Uznesenie č.13/2018: 

Rada školy odporúča OcZ schváliť záverečnú hodnotiacu správu o výchovno – 

vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy (informácia o pedagogicko-

organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho 

procesu) v školskom roku 2017/2018.  

 

4. Informácia o plnení rozpočtu k 31. 8. 2018 (prerokovanie návrhu rozpočtového 

opatrenia) a o výsledkoch hospodárenia školy.  

Pani Kováčová oboznámila prítomných s plnením rozpočtu, ktorý bol zaslaný členom 

RŠ mailom. V rozpočte sa vykoná jedno rozpočtové opatrenie týkajúce sa navýšenia 

miezd na asistenta učiteľa od septembra 2018.  

Predsedníčka RŠ sa informovala o položkách prevádzkových nákladov, vzhľadom na 

to, že čerpanie prevádzkových nákladov k 31.8.2018 bolo len na 43%. P.riaditeľka 

avízovala potrebu presunu časti prevádzkových nákladov na odmeny pre 

zamestnancov ZŠ ku koncu roku 2018. V tejto veci bude zriaďovateľovi predložená 

žiadosť.  

Medzi položkami prevádzkových nákladov boli započítané aj plánované výdavky na 

rekonštrukciu telocvične (23 000€), ktoré škola v kalendárnom roku 2018 

neprefinancuje vzhľadom na to, že zriaďovateľ na predmetnú rekonštrukciu predložil 

žiadosť o NFP.  

Ďalšou položkou v prevádzkových nákladoch sú 3 interaktívne tabule, realizácia 

priestorového „Človeče nehnevaj sa“ a obstaranie potrieb pre VV proces, ktorých súpis 

dodajú vedúci MZ a PK v 9/2018.  

p.Kováčová podotkla, že v rámci rozpočtu prevádzkových nákladov za kalendárny rok 

sa snaží 2000-3000eur nechávať ako rezervu a presunúť ich na ďalší rok, keďže je 

potrebné z nich uhradiť faktúry, ktoré majú splatnosť začiatkom januára.  

Uznesenie č.14/2018): 

Rada školy berie na vedomie Správu o plnení rozpočtu k 31. 8. 2018 a informáciu o 

rozpočtových opatreniach 

 

5. Koncepcia rozvoja školy v školskom roku 2018/2019 a 2019/2020 

V tomto bode pani riaditeľka informovala o koncepcii rozvoja škola a jej hlavných 

bodoch, ktoré boli predstavené aj pri výberovom konaní na nasledujúce 2 roky. 

Pani predsedníčka sa informovala ohľadom rekonštrukcie MŠ a jej prístavby. P. 

Zemčák informoval o podporenom projekte a možnostiach rekonštrukcie a podotkol, 

že do konca roka bude MŠ v nezmenenom režime. V najbližších dňoch sa začne 

s prípravnými stavebnými prácami, ktoré boli oddiaľované kvôli zdĺhavej kontrole 

verejného obstarávania. Prezentoval tiež dĺžku stavebných prác, ku ktorej sa zaviazala 

stavebná firma Combin, Banská Štiavnica (252 dní).  



Ďalej prítomných informoval o podporenom projekte Splnomocnenca pre šport, ktorý 

sa týka obstarania a osadenia dvoch preliezkových zostáv v areály školy v hodnote 

9000€ NFP, 1600€ spolufinancovanie a o nepodporenom projekte (IROP) na 

vybavenie učebne techniky.  

P.riaditeľka inforomovala o zapojení školy do testovania pohybových zručností žiakov 

1.ročníka  

 

Uznesenie č.15/2018): 

Rada školy odporúča ZŠ s MŠ riadiť sa Koncepciou rozvoja školy v školskom roku 

2018/2019 a 2019/2020 

 
6. Prerokovanie ŠVP na šk. rok 2018/2019 

Pani riaditeľka informovala Radu školy o Štátnom vzdelávacom programe na školský 

rok 2018/2019 a to nasledovne: V MŠ sa postupuje podľa štátneho vzdelávacieho 

programu ISCED 0. 

V ZŠ Štátny vzdelávací program platný od 1. 9.2011 pre ISCED 2 uplatňovaný 

v ročníku 9., na základe ktorého bol vypracovaný školský vzdelávací program pre daný 

ročník a jednotlivé predmety. 

Inovovaný štátny vzdelávací program platný od 1. 9.2015 pre ISCED 1 je uplatňovaný 

v  1., 2., 3., 4. ročníku a pre ISCED 2 uplatňovaný v 5., 6., 7., 8., ročníku, na základe 

ktorého je vypracovaný školský vzdelávací program pre dané ročníky a jednotlivé 

predmety. V tomto šk. roku boli v klasických triedach posilnené predmety 

z disponibilných hodín: SJL, MAT, 1. a druhý CJ, BIO, GEG, DEJ a v 9.roč. predmety 

na polhodinovky AST, FG a predmety na NBV, OBN na 1 hod. 

Žiaci so ŠVVP, zaradení v klasických triedach pracujú podľa RUP pre žiakov 

s poruchami učenia. Žiaci s poruchami učenia majú zaradený nový predmet RŠF 

(Rozvíjanie špecifických funkcií, t.j. napr.dyslexia, dysgrafia, dyskalkúlia). 

Čo sa týka špeciálnych tried, sú vzdelávaní podľa ŠkVP pre žiakov s ľahkým 

a stredným stupňom ment. postihnutia ISCED I – Primárne vzdelávanie, podľa RUP 

pre žiakov s ľahkým stupňom mentálneho postihnutia pre primárne vzdelávanie 

s vyučovacím jazykom slovenským (variant A) a podľa RUP so stredným stupňom 

mentálneho postihnutia pre primárne vzdelávanie s vyučovacím jazykom slovenským 

(variant B). V špeciálnych triedach sme posilnili SJL, MAT, BIO a VYV. 

Uznesenie č.16/2018): 

Rada školy berie na vedomie ŠVP a ŠkVP na školský rok 2018/2019. 

 

7. Plán práce ZŠ s MŠ na šk. rok 2018/2019 

8. Výchovný program ŠKD 

Pani riaditeľka informovala o pláne práce ZŠ s MŠ Kapušany, ktorý pre školu nie je 

povinnosťou a výchovnom programe ŠKD na 5 rokov (aktivity s deťmi, prierezové 

činnosti ŠKD atď.), ktorý bol členom Rady školy zaslaný emailom. 

 

Uznesenie č.17/2018): 

Rada školy berie na vedomie Plán práce ZŠ s MŠ (s prílohami) na šk. rok 2018/2019 

a odporúča riadiť sa Výchovným programom ŠKD na obdobie 5 rokov. 

 



9. Informácia o počte žiakov a tried v šk. roku 2018/2019 

Pani riaditeľka informovala o počte žiakov (ktoré však budú záväzné k 15.9.) a tried 

nasledovne: 

Počty žiakov, tried a oddelení: V MŠ sú 3 triedy a 67 detí. 

V ZŠ máme 26 tried, 9 na 1. stupni, 17 na II. stupni, z čoho sú 2 špeciálne triedy a 

žiakov je 485 (I. stupeň 148 a II. stupeň 337) z toho: CH 234 a D 251, z toho je v ŠT je 

16 žiakov. V ŠKD sú 4 oddelenia 107 detí. 

Žiakov so ŠVVP máme spolu 53, (12 na I. stupni a 41 na druhom stupni), z čoho je 16 

v ŠT s mentálnou retardáciou na druhom stupni a 3 žiaci s MR sú zaradení v klasických 

triedach 1. stupňa, 19 je s poruchami učenia, 15 žiakov zaostáva z dôvodu, že 

pochádzajú zo SZP. 

Rómskych žiakov máme 41, z čoho je 12 na I. st. a 29 na II. stupni. 

Uznesenie č.18/2018: 

Rada školy berie na vedomie informáciu o počte žiakov a tried v ZŠ s MŠ v školskom 

roku 2018/2019 

 

10. Rôzne 

Pani predsedníčka na základe Štatútu RŠ informovala o potrebe vypracovania 

Výročnej správy Rady školy za kalendárny rok 2018 a zrealizovania volieb člena Rady 

školy za MŠ (na miesto p.Ignátovej).  

Ďalej prebehla diskusia ohľadom zverejnenia mien členov Rady školy na web stránke 

školy, kde p. Tomčík podotkol, že na stránke školy v položke „O škole“ už sú potrebné 

informácie zverejnené (mená, priezviská členov Rady školy spolu s delegovaním 

prípadne volením). P. predsedníčka navrhla v poslednom funkčnom roku intenzívejšie 

prezentovať činnosť Rady školy taktiež zverejnením kontaktov/kontaktu na web 

stránke, na nástenke vo vstupnej chodbe, na plenárnom zhromaždení dňa 25.9.2018 

prezentovať jednotlivých členov a kompetencie RŠ. Vzhľadom na to, že Štatút RŠ 

deklaruje zasadnutia RŠ za verejné, navrhla sprístupňovať pozvánky i výstupy z RŠ na 

web stránke školy.  

P.Zemčák pripomenul, že už v minulosti prebehla na zasadnutiach RŠ myšlienka 

rozvoja spolupráce s Radou rodičov. Predsedníčka v tejto veci navrhla, prizvať na 

najbližšie zasadnutie Rady školy zástupcu Rady rodičov, ktoré sa bude konať 

21.11.2018.  

Predsedníčka RŠ prítomným napokon pripomenula, že šk.rok 2018/2019 je posledným 

z funkčného obdobia tejto RŠ a v septembri r.2019 budú prebiehať nové voľby.  

 

11. Uznesenie 

Vo všetkých bodoch sa Rada školy uzniesla (viď vyššie). 

 

12. Záver 

Predsedníčka Rady školy poďakovala prítomným členom za účasť na zasadnutí. 
 

 
 
V Kapušanoch dňa 6. 9. 2018              Vypracoval: PaedDr. Dušan Tomčík                
                                 
               
Overil:                Mgr. Lenka Smetanková 
                                predsedníčka RŠ 


